
Skolebestyrelsesmøde – Virum Skole 

Ordinært skolebestyrelsesmøde 

24. oktober 2023 kl. 17.30 – 20.00 

Medlemmer: Lars Salling, Pia Elkjær Bay, Dorien van Veelen, Tina Nyyssönen, Jesper Nygaard, Bo Torp Henriksen, 

Kristian Brunnenberger Andersen, Lene Rasmussen, Kaja Gillesberg Lassen, Anne Steiner Jensen, Gitte Rasmussen, 

Jonas Fisker, Anya, Tobias  

Afbud: Pia Elkjær Bay, Tina Nyyssönen, Jesper Nygaard, Lene Rasmussen, Kaja Gillesberg Lassen, 

Ansvarlig for gennemlæsning af referat: Bo 

Dagsorden: 

1 Formalia     

1.0  Velkommen til ny Sfo- og klubleder Bettina. 

1.1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

1.2 Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmøde 19.9.2023 

Referatet blev godkendt 

 

2 Drøftelse/behandling af emner 

 

2.1 Status på klubben (drøftelse) 

På foregående Skolebestyrelsesmøde var der ønske om, at der blev 

taget en drøftelse af klubben. 

 

Skolens ledelse redegjorde for arbejdet med klubben. 

 

Gitte orienterede om, at klubben var presset bl.a. pga. at der 

mangler personale. Der har været ansættelsesstop for pædagoger i 

kommunen, men det ansættelsesstop er nu ophævet. 

Der bliver slået en stilling op. 

 

Der bliver arbejdet med at komme ud af den svære situation, som 

klubben er i. 

Derfor skal der laves en analyse, hvorfor situationen er, som den er, 

og hvad der kan gøres ved den. 

Klubpersonalet tager på inspirationsture til andre klubber for at høre 

om, hvad de gør. 

Skolen håber på en relancering af klubben i starten af det nye år. 



Der bliver arbejdet på, at kommunen skal finde en ny 

budgettildelingsmodel for klubberne.  

 

2.2 Evaluering af Kontaktforældremødet (drøftelse) 

Der var god opbakning blandt forældre til Virum Skoles vision om, 

at vi skulle sætte tempoet ned.  

Der var en oplevelse af, at den time, der var afsat til sidst på 

kontaktforældremødet til debat, var en god idé. 

Der var et ønske om, at blive mere konkrete på, hvordan Virum 

Skole sætter tempoet ned.  

Virum Skole sætter tempoet ned på det kommende 

bestyrelsesmøde. Det er vigtigt, at visionen spiller sammen med 

familierne.  

Vi genbesøger tilbagemeldingerne fra kontaktforældremødet i løbet 

af skoleåret.  

Der var et ønske om, at vi tog et punkt omkring Aula.  

2.3 Lejrskoler (drøftelse) 

Med det kommunale budget på plads, skal vi se på hvilken model 

for lejrskoler, vi skal have på Virum Skole.  

Vi drøfter forskellige modeller, økonomi, udfordringer og kvaliteter 

ved forskellige modeller. Lige nu er der en uges lejrskole i 6. klasse 

og en uges lejrskole i 9. klasse. Her dækker det kommunale tilskud 

17% af udgifterne, forældrene 23% af udgifterne, mens skolen 

financierer de resterende 60% inden for vores almindelige 

økonomiske ramme. Det betyder, at der hvert år tages ca. 300.000 

kr. ud til lejrskoler. 

 

Skolebestyrelsen vurderer, at lejrskolerne har en stor værdi for 

fællesskabet for eleverne.  

 

Det at tage afsted med hele årgangen giver god mening.  

 

Skolebestyrelsen vurderer, at vi skal holde fast i den model for 

lejrskolerne. 

 

2.4 Status på Sfo (drøftelse) 

På foregående Skolebestyrelsesmøde var der ønske om, at der blev 

taget en drøftelse af Sfo’en. 

Den samlede skoleledelse har arbejdet med Sfo’en fra sommer til 1. 

oktober. 



 

Der er en vurdering af, at der er sket en professionalisering af 

arbejdet i Sfo’en, og at husene hænger bedre sammen. Børn og 

forældre virker glade. 

 

Skolebestyrelsen er glad for pædagogernes arbejde med børnene i 

Sfo’en. 

 

2.5 Kort tilbagemelding fra skolerådet (orientering) 

Punktet er udsat. 

 

3 Driftsforhold 

 
3.1 Nyt fra elevrådet 

Der er afholdt elevrådsmøde. Der er trivsel på dagsordenen. Punktet 

bliver taget op på det kommende elevrådsmøde. Elevrådet 
diskuterer på det kommende elevrådsmøde, om der er behov for en 

månedlig trivselstime.  
I fælleselevrådet bliver der arbejdet med trivsel og mobilforbud.  

 
3.2 Henvendelser fra forældre 

Ingen 

  

3.3 Meddelelser  

Temauge mandag – torsdag i uge 44 med temaet om Rejser i tid og 
sted.  

Der er åbent hus for forældre 2. november kl. 16-18.  
 

3.4 Eventuelt  
Den nye daginstitution. Der er forhøring på lokalplanen ift. de 

arealer, der er lagt ud til daginstitution. Skolen vil gerne signalere, 
at vi er interesseret i motorikhusets grund.  

Dorien er pennefører. Høringsmaterialet bliver rundsendt til 
skolebestyrelsen.     

 
Skolebestyrelsen beklager, at lærernes dag ikke blev markeret 

ordentligt af skolebestyrelsen i år.  
  

3.5 Lukket dagsorden  


